



Referat af bestyrelsesmøde hos Ole M, LL 43, 15 juli 2024 kl. 18:00

Til stede: Kim, Ole M, Frederik, Signe, Jette, Stinne

Fraværende: Ole R.

## A. Status fra Kim

**Kim:** Er I bedring. Stor tak for hjælpen til alle for at træde hurtigt til.

## B. Godkendelse af referat fra sidste møde

Ingen yderligere kommentarer.

Referat godkendt.

## C. Økonomi

**Jette:** D.d. har alle betalt deres kontingent.

Status på jubilæum, 60-65 tilmeldte.

Ole R. har talt med Jellebo. Strøm til pølsevogn 1000-1500 kr. Jellebo vender tilbage.

Har talt med bank vedr. mobilpay til brug ved jubilæum. Hvis ikke foreningen kan få, så vil Jette oprette på hendes nr. Så vi har det til jubilæum.

**Stinne:** kan der stadig betales kontant?

**Jette:** Ja

**Kim:** Pølsevognen skal betales kontant på dagen eller ved bankoverførsel 2 bankdage før.

## D. Veje og stier

**Frederik:** Dialog med vej bump.dk. har været god. De har været her af 2 omgange. I første omgang fik de ikke lavet alt det aftalte. Derfor var de her igen og lave det på deres regning. En beboer har holdt på et hul. Det laver de når de kommer for at lave noget et andet sted i kvarteret.

Vejen ved andelsboligforening Kogtved, LL trænger til den store omgang. Derfor blev der ikke lavet det helt store i denne omgang. Til gengæld har de lavet andre små ting på andre veje.

**Stinne:** meget tilfreds med Vej bump.dk. Flinke og imødekommende

**Frederik:** God kontakt og laver også chikaner mm.

Stadig lidt bøvl med parkeringspladser. (Anette) På trods af hun kender historikken.

Kim ridser kort op hvad historien er med de parkeringspladser.

## E. Renovering af Petanque-bane

**Ole M.:** Talt med Erik. De har lavet et flot stykke arbejde med banen. Der mangler kun stenmel. (se mail ift. Ændring).

**Kim:** den kan stadig udvides hvis der opstår stor interesse for at spille petanque.

Alle er enige om at det ser godt ud og har lagt mærke til at også bænk og kasse til opbevaring er blevet malet.

## F. De grønne fingre

**Kim:** Har forsøgt at få fat i Erik i forhold til en status, men det er ikke lykket.  
Sten vil gerne have at vi lejer en kompostkvarn til resten af Skt. Hans bålet. OK

## G. 40 års jubilæumsarrangementet

### 1. Status på tilmeldinger

**Jette:** Det ser ok ud, ml 60-70.

## 2. Hvad gør vi herfra (alle):

- a. Afholder arrangementet med dem der er tilmeldt

**Kim:** Ved aflysning koster det i alt ca. 6.500 plus moms for pølsevogn og telt. Det kan ikke betale sig at aflyse. Jeg arbejdede på forhånd med en grænse på over 50 deltagere, for at afholde arrangementet.

**Frederik:** Kan vi holde det med det budget der er afsat, så lad os gøre det.

**Jette, Signe,**

**Ole:** Enige

**Kim:** meddeler antal deltagere til "pølsemanden" og "teltmanden" på mandag.

Stinne har handlet priser med Lennart.

*Soda kr. 3 pr. dåse. Øl kr. 4 pr. stk. Vin 6 kr. pr. glas. Plast glas kr. 10,-*

**Stinne:** Vinglas dyre.

**Jette:** Hvad med engangsglas til øl/sodavand?  
kan grundejerforeningen ikke betale for glas?

Alle enige.

Stinne sørger for at Lennart holder styr på antal vinglas og tager engangsglas med til øl/sodavand også.

## 3. Hvis arrangementet afholdes (alle):

Arrangementet afholdes.

- a. Kim byder velkommen og gennemgår kort dagens aktiviteter
- b. Hvem sørger for strøm?  
**OLE R ER IGANG**
- c. Hvem er kontaktperson til dem der stiller telt op (dagen inden)?  
**KIM/OLE M**
- d. Hvem er kontaktperson til pølsevognen PÅ DAGEN – **STINNE**  
(Stinne vil gerne tale med Ole R)
- e. Hvem er kontaktperson til musikken **JETTE**
- f. Hvem er kontaktperson til Spar. **STINNE**
- g. Ole R. står for tilbageblik over "fortiden"

h. Hvem står for petanque **OLE M**

**Kim:** der er indkøbt et sæt petanque kugler til brug på dagen. Laver en lille turnering med præmie for at trække flere til.

i. Hvem står for krolf (**Kim aftaler med Erik Jensen**)

**Stinne:** Har alle fået biletter?

**Jette:** Ja, har været rundt med dem.

*Alle mødes kl. 10.00 på dagen og tager status på hvad der mangler.*

Kim taler med Erik fra krolf om lån af udstyr.

**Frederik:** Der var en ved generalforsamlingen, der var meget into petanque?

**Ole M:** Det er Verner, men han er vist ikke rask. Men taler med ham om han kan og vil hjælpe på dagen.

## H. Eventuelt

(Herunder fastlæggelse af næste mødedato)

**Jette:** Man får vederlag for bestyrelsesarbejde, svarende til det beløb, der må udbetales skattefrit til bestyrelsesmedlemmer. Beløbet er dækning for telefon og andre småudgifter, der er i forbindelse med bestyrelsesarbejdet.

Forslag om det ikke skal være pr. år i stedet for fra generalforsamling til næste generalforsamling.

Alle er enige i at det er det nemmeste. Såfremt der er lovhjælp for dette.

**Stinne:** Får suppleanter honorar?

**Jette:** Nej kun bestyrelsesmedlemmer.

---

**Jette:** Har fundet du af, at man ikke må godkende en betaling alene. Der skal være to.

**Ole M:** Jette skal sætte betaling til betaling og Kim skal godkende betalingen. Det er loven pga. svindel.

Kim skal ikke kun have kigge adgang.

**Jette:** Taler med banken om ovenstående

---

**Ole M:** Har lavet et regnskabsprogram.  
Er Min forening opsagt?

**Frederik:** Nej da det skal være 3 måneder før.

**Jette:** Vi skal have medlemslister trukket ud af det gamle system.

Ole M: Har kigget på et andet og billigere system. Vil finde ud af om det kan det vi har behov for.

Jette: Er glad for det Ole M har lavet. Det andet var for besværligt.

Kim: Taler med Ole R om opsigelse af Min forening.

---

Stinne: Er det kun husejere der får opkrævning på kontingent?

Jette: Ja korrekt. Andelsforeningen får en samlet regning.

---

Jette: Det ville være rart med en tlf. liste over bestyrelsen

Kim: Det laver jeg.

**Næste bestyrelsesmøde ved Signe, LL 2. 04/11/24, kl. 18.00.**